
Referat af Lokalrådsmødet den 30. april 2024 kl. 19.00 i Menighedshuset

Fremmødte: Kathrin, Svend Erik, Anna Marie, Lisbeth, Lone, Jens, Per, Jes, Erik, Mads, Niels, 
Lizzy, Lene

Afbud: Hasse, Britta, Ellen, Jane

Efterlyses afbud til møderne.

1. Referat fra sidste møde blev godkendt og underskrevet.

2. Endelig dagsorden blev fastsat.

3. Meddelelser:

Menighedsrådet: Lone: Seniorcafe den 3. maj hvor Lone fortæller om Shakespeare. Koncert 
med Old Boys Big Band den 16. maj kl. 19.00 i Hald Kirke. Grundlovsmøde den 5. juni i 
Præstegårdshaven. Ingen konfirmander i Hald i år.

Forsamlingshuset: Mads: Der har været forårsrengøring og træfældning og afholdt 
generalforsamling med fællesspisning. Der har været godt med udlejning og formanden er 
tilfreds.

Gymnastikforeningen: Svend Erik for Ellen: Har holdt afslutning. Starter igen til efteråret.

Bogskab: Jes: Sætter sedlen op i næste uge.

Koncert den 7. september: Lizzy: Har søgt Elro Fonden. Forsamlingshuset er lejet og musik 
er booket.

Niels har lavet opslag til Fælleden ang. benzinpenge til De grønne Mænd. De bliver hængt 
op.

4. Toiletbygning ved Fælleden: Svend Erik har snakket med Line Marie ang. drift af den. 
Omkostningerne er anslået til kr. 8.000 for rengøring og kr. 2.000 til papir og sæbe. I alt kr. 
10.000 pr. år. Anne Hjortshøj og Claus Berggren arbejder på at finde pengene hos 
budgetpartierne eller Landdistriktsudvalget. Vi har store forventninger om at kommunen 
kommer med et positivt udspil om placering og rengøring og drift.  
   
De årlige driftsmidler til landsbyerne er forhøjet til kr. 5.000 pr. år.

5. Velkomstfolder: Svend Erik har lavet udkast, som lige skal finpudses.Vil spørge Lene 
Skipper om trykning. Lene Prip foreslog Gaia. Skal omdeles til de nye borgere i byen og 
ligge fremme i Bogskabet, Menighedshuset, Kirken og Forsamlingshuset.

6. Præsentation af Unioo/Sparekassen Danmark: Svend Erik har været til møde i Gjerlev 
Centret. Det er en hjælp til foreningerne til f.eks. arrangementer og billetsystem.
Forretningsudvalget er meldt på:
Formanden: Svend Erik
Næstformanden: Jens
Regnskabsføreren: Lizzy
Sekretæren: Lisbeth



7. Fugleparaden: 15 – 17 fugle er hos Vagn til reparation. Lene, Jane og Kathrin fordeler 
fuglene. Mail sendes rundt til hjælperne med dato for opsætning. De vil blive opsat med 
større synlighed end sidst og med hensyn til plæneklippere.

8. Reparation af bystien: Per snakker med Søren Juncher ang. levering af materialer.

9. Opdatering af udviklingsplanen: udskydes til næste møde.

10. Aktivitetspladsen renoveres i maj måske juni. Jens og Per finder ud af det.

11. Dato for og punkter til næste møde:

Tirsdag den 11. juni kl. 19.00.

Kagekone: Jes

Opfølgning på toiletbygning.

Udkast til udviklingsplan.

Velkomstfolder evt. trykt udgave.

Sct. Hans:  Anna Marie og Ellen snakker sammen.

12. Evt.: Kristian webmaster: kristianprip@gmail.com

Husk at sende datoer om kommende arrangementer til ham.

Tidsforbrug 2 1/4 t

Referent: Lisbeth  
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